
NØG Ledersamling 20. november 2022 kl. 19.00 – 20.30 
Sted - Mama Rosa, Soknedal.  
 

Deltagere ledermøte: Lars Nesheim (leder NKØG), May-Anita Halseth (styremedlem NKØG) Laila R S 
Dalborgskogen (sekretær NKØG), Trond Håskjold (president Norges Korforbund).  
 
Fra korene: Sissel Enodd og Arnhild Sandrød Holstad (Budal Songlag), Sissel Lyngen og May Bente 
Gjersvold (Damekoret Uredd), John Olav Raphaug og Harald Moen (Haltdalen Mannskor), Dordi 
Bakkebø og Monika Rise Stein (Hauka Dekorum), Sonja Engan og Bente R. Krogstad (Hovinkoret), 
Gjertrud Løhre og Astrid Ler (Kvål Songlag), Lars Stokke (Rennebu mannskor), Kristin Snøfugl og Inger 
Marie Fjeseth (Rognes songlag), Jens Ove Borten og Martin Bellingmo (Sangkoret Lundarjom), Ann-
Elin Fjæran og Lena Langeng (Sangkoret Samhald), Gunn Hege Kjellberg og Mai-Elin Singsaas (Singsås 
damekor).  
Børsonkoret, Hauka mannskor, Kvikne songlag og Meldal songlag var ikke representert. 
 

Saksliste:  
1. Orientering fra korene, status m.m. 
2. Hvordan skal NKØG behandle tilbudet om sammenslåing fra NKST? 
3. Orientering om landsdelssamling i Ålesund, ved Lars. 
4. Kritikerpris. Dirigentene ber om at NKØG vurderer som en skal ta bort kritikerprisen fra 

sangerstevnet. Vedlagt brev fra dirigentene.  
5. Tidspunkt og opplegg for sangerseminar ved Mai-Britt Wagnild. 
6. Orientering om stevnet 2023, ved Lars (Hauka Mannskor holder konsert)  
7. Handlingsplan 2023 
8. Nytt fra Norges Korforbund, ved president i Norges Korforbund, Trond Håskjold 
 
1. Orientering fra korene, status m.m. 
 
Budalen Songlag: Ingrid Anita Solem er dirigent. Et aldrende kor og det er vanskelig med rekrutering.  
 
Damekoret Uredd: Hilde Rudi Braaten er dirigent. Det er omlag 20 sangere, stabilt.  
 
Haltdalen mannskor: Øystein Garlien dirigerer. Verdens kanskje minste mannskor, 12 aktive sangere 
i beste fall. Det har vært aktivitet under covid. Rekrutering er vanskelig og det er høy snittalder i 
koret.  
 
Hauka Dekorum: Svetlana Aksnes dirigerer. Det er omlag 20 medlemmer, hvorav 3 nye medlemmer.  
 
Hovinkoret  Låner dirigenten til Uredd, Hilde Rudi Braaten, egen dirigent er i permisjon. Det er omlag 
30 medlemmer, 28 aktive nå i høst. Det er kommet til en del yngre medlemmer, et generasjonsskifte. 
En del eldre har gitt seg etter covid.  
 
Kvål songlag: Ingrid Anita Solem dirigerer. 18 aktive medlemmer nå, noen forsvant etter 
sangerstevne i år (de holdt ut til og med sangerstevne siden Kvål arrangerte). Det er vanskelig å 
rekruttere menn. Akkurat nå har koret bare en bass.  
 
Rennebu mannskor: Rigmor Aas dirigerer koret. Det er om lag 22-23 sangere på øvelse, enkelte har 
permisjon, totalt 28-29 stk. Akkurat nå øves det på julerepertoar.  
 
Rognes songlag: Anne Bones og Hilde Rudi Braaten samarbeider om dirigentjobben. Det er omlag 20 
medlemmer, ca. 18 på øvinger, stabilt oppmøte.  
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Sangkoret Lundarjom: Dirigent er Cecilie Eide. Medlemstallene har gått litt opp og ned, tre nye nå i 
høst. Det nevnes med et smil at det er noe vanskelig med den eldre garde mtp oppmøte, de drar til 
Syden hele tiden. Skal synge sammen med Hovinkoret i år, julekonsert.  
 
Sangkoret Samhald: Ingrid Storlimo er dirigent, omlag 20 medlemmer. Samhald fyller 100 år som kor 
neste år, planlegger aktivitet i forbindelse med dette og skal delta på Røros Vinterfestival.  
 
Singsås damekor: Ingrid Almaas er dirigent. Omlag 20 medlemmer, 5 nye medlemmer i år. Koret skal 
være med på arrangementet synge jula inn lokalt og de arrangerer damenes aften januar.  
 
2. Orientering fra møte med Norges Korforbund Sør-Trøndelag, ved Lars. Referat var vedlagt 
innkalling til ledermøtet.  
 
Lars (leder) og May-Anita (styremedlem) deltok lyttende i møtet uten å komme med så mange tanker 
om hva man trodde stemninga var blant korene i NKØG. 
 
Spørsmålet om hvordan vi skulle behandle tilbudet om sammenslåing ble stilt til ledermøtet. Ordet 
fritt, sekretær referer: 
 
Geografi ble nevnt som en utfordring. Det er lengre avstander innad i NKØG f.eks. ved 
dirigentoppfølging. Enkelte nevner dårlig erfaring med samarbeid når mentorer for dirigent skulle 
komme fra Trondheim for oppfølging. Åpent spørsmål om hvorfor organisasjoner skal være så store 
ble stilt? Flere mener at man kommer tettere på korene når man er få. I NKØG det nærmest en 
selvfølgelighet blant korene at man skal delta på sangerstevne, mange mener at dette er verdt å ta 
vare på/videreføre og kan muligens vannes ut ved en sammenslåing. 
 
Styret i NKØG får ikke veldig mange henvendelser, hva tenker korene om nødvendig hjelp, hva 
får/trenger man eventuelt hjelp til i korene? Flere forteller om god erfaring med å ta direkte kontakt 
med Norges Korforbund via mail/telefon og gjennom å bruke nettsidene. Man opplever også et godt 
samarbeid med NKØG ved behov og mtp. arrangering av sangerstevne.  
Lars spør ledermøtet om noen har innvendinger til å høflig avslå tilbudet om sammenslåing. Ingen 
ytrer seg med innvendinger. 
Ledermøtet anbefaler at styret i NKØG takker høflig nei til sammenslåing. 
 
3. Orientering om landsdelssamling i Ålesund, ved Lars.  
 
Tematikk var blant annet erfaringsutveksling – prosjektkor. Rekrutering, kurstilbud. Frank Brunslid 
holdt et foredrag om temaet.  
Samstemt Jul – introduksjonspris, 149 kr. Arrangement + lydfiler – god digital løsning. Du kan følge 
noter og din stemme.  
Tono-avtale- billettinntekter under 50.000kr, trenger ikke betale avgift.  
ChoirMate – samler repertoar, settlister, lydfiler, noter, kommunikasjon, aktivitetskalender ++ Flere 
kor har forsøkt og er fornøyd med denne appen/programmet. 
Tove Ramlo informerer at nesten alle dirigentkurs blir avlyst, få påmeldte.  
NM for kor 5-8 oktober 2023 i Trondheim, frist påmelding 1.april.  
 
- Annet som kom opp under orienteringen. 

Vedtekter endret på landsmøtet, vi endrer dette på vårt årsmøte.  
Dirigentstipend – NKØG – 15.000, i år, ingen søknader.  
Mentorordning, 2 dirigenter i NKØG deltar.  
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Vervekampanje – noen kor i vårt område som kan verves inn i NKØG? Korista er en mulighet. 
Røst ble nevnt, men de er medlem i et annet forbund. 
Støtteordninger som kor kan benytte seg av når noen engasjeres til å arrangere – vi kan vurdere 
å omdisponere dette da dirigentstipendet ikke hadde noen søkere.  

 
4. Kritikerpris.  
 
Dirigentene ber om at NKØG vurderer om en skal ta bort kritikerprisen fra sangerstevnet. Brev fra 
dirigentene var vedlagt innkalling til ledermøte.  
 
Ingrid Storlimo initierte et brev om saken. De andre dirigentene var veldig enige i at kritikerprisen 
verken motiverer eller hjelper korene. Dette gjelder selve kritikerprisen. Man ønsker å beholde en 
skriftlig tilbakemelding fra kritiker til korene som er faglig begrunnet.  
 
Ordet fritt under ledermøtet: Det ytres at kritikerprisen var en formidlingspris i begynnelsen. 
Dirigentene kjenner korene sine, ledermøtet tenker det er lurt å følge deres erfaringer og tanker 
rundt dette. Flere av korene slutter seg til det dirigentene kommer med. Det er stor enighet under 
ledermøtet at prisen bør forkastes. Ledermøtet støtter forslaget til dirigentene.  
Dette blir en sak for årsmøtet da man formelt sett må endre retningslinjer. Styret i NKØG 
forbereder dette som sak for årsmøtet.  
 
5. Tidspunkt og opplegg for sangerseminar med Mai-Britt Wagnild 
 
Interesse blant korene: Ledere i de ulike korene tror dette kan være interessant for mange. 
Det er lurt at styrene/dirigentene setter litt musikalsk press på korene/medlemmene slik at flere 
melder seg på. Lørdag 25.03 eller Søndag 26.03 er foreslått som datoer. Enkelte ytrer ønske om 
noter/forberedelser i forkant. Ingrid Storlimo (SOU) utdyper at poenget med opplegget til Mai-Britt 
Wagnild er måten man synger på, ulike øvelser/teknikker. Innøving av en sang er ikke poenget, det er 
sangmetodikk. Hvordan bruker vi kroppen, hvordan endrer lyden seg med mer. Dette vil derfor 
fungere som et felles opplegg og man er ikke «avhengig» av at hele kor melder seg på. Men 
selvfølgelig positivt. Deltakeravgift søkes å holdes lav, NKØG vurderer å støtte med midler (ingen 
midler gitt ut til dirigentstipend i år).  

 
6. Orientering om stevnet 2023, ved Lars (Hauka Mannskor er på konsert). 
 
Stevne blir arrangert på Berkåk i 2023, 23.-25. juni. Kirkekonsert i Soknedal – fredag, kirkekonsert 
Berkåk – lørdag. Ledermøtet hadde ingen innvendinger til dette.  
Korene kan avtale akkompagnement med Ronny Kjøsen. Det er reservert rom på Mjuklia og på 
Vegkroa. Deler av grusbanen er gjort om til aktivitetspark, viktig å få oversikt tidlig over antall 
campingvogner. Det sendes ut info/forespørsel mtp. dette nokså snart.  

 
7. Handlingsplan 2023  
 
- Sangerseminar mars 2023. 
- Årsmøte 12. februar. 
- Sangerstevne 23.-25.juni.  
- Ledersamling i november. 
 
8.Nytt fra Norges Korforbund, ved president i Norges Korforbund, Trond Håskjold. 
 
Innspill fra Trond etter å ha observert under ledermøtet. Mange tar ordet i denne forsamlingen, bra 
oppmøte på ledermøtet, et åpent miljø er en av flere fordeler ved å være små.  



4 
 

- Koralliansen er en sammenslutning av de ulike korforbundene som finnes. Det har vært en del 
aktivitet i forbindelse med denne alliansen i år. NK ønsker en avtale om hva vi skal samarbeide 
om. NK ønsker muligheten til å verve mer fritt (nye medlemmer til NK) en det som har vært gjort 
tidligere.  
Poenget med koralliansen er først og fremst felles dirigentsatsing samt arrangering av NM for 
kor. Det gis ekstra midler over statsbudsjettet, 3 millioner til felles dirigentarbeid. En utfordring 
for NK at de andre forbundene deler lokasjon (Møllergata 39). På grunn av samlokasjon 
beslutter/forbereder de saker uten at NK deltar. Musikkfaglig sett er det et godt samarbeid om 
dirigentsatsning samt et godt samarbeid om det politiske opp mot kulturdepartement. I år har 
NK følgende fokusområder.  
1 - gratis + gode øvingslokaler  
2 - tippenøkkel/fordeling av tippemidler – ønskelig at kulturlivet får en større andel av disse 
midlene til bla. Kulturbygg.   

 
Hovedkontoret: Kommunikasjonsforum, ny ansatt. Ser på dette med markedsføring, bla. 
vervekampanje. Undersøkelser viser at det er mange kor som ikke er organisert.  
 
Marianne Bremnes, generalsekretær er sykemeldt. Rune Frank Brunslid fungerer som vikar.  
 
Økonomi, orienterer kort om økonomisituasjonen i NK. Prognosen går på nærmere 1.mill. i minus. 
Uventede utgifter ifbm. dataprosjekt, minus 1000 medlemmer men økning i antall kor, dyrere 
landsmøte enn budsjettert. Tanker om at dette skyldes at «alle vil delta» etter corona. Det er tro på 
at medlemsmassen vil stige igjen, sannsynlig midlertidig nedgang pga. covid.  
 
Hjemmeside – ønske om forbedring. Eksempelet, finn et kor der du bor. Det søkes da på fylker og 
etter ny fylkesinndeling så gir dette uheldige utslag. Jobber med forbedringer.  
 
Organisasjon, struktur – landsmøtevedtak på at man skal jobbe for sammenslåing av mindre 
distriktsledd. Enkelte DL sliter med å holde aktiviteten sin i gang og søker til nabo for samarbeid. 
Noen ønsker seg f.eks. andre geografiske sammensetninger.  
 
Spørsmål fra ledermøtet til Trond: Inntrykk av at tillitsvalgte kan profesjonaliseres i større grad ved 
store enheter?  Reiser rundt i landet viser at det man tror (vanskelig å drifte DL) ikke nødvendigvis er 
et problem i de mindre DL, men det kan være det. Trond nevner også at det oppleves som et 
byfenomen at det er mangel dugnadsånd. Det var f.eks. ingen større arrangementer i Oslo i 2022 i 
regi av NK eller kor tilknyttet NK.  
 
Det nevnes av NKØG at det også er en utfordring for valgkomiteen i NKØG å finne folk som kan stille 
til arbeid i styret. Viktig å gi styreopplæring for å styrke de som kommer inn. Dette er blitt gjort i 
NKØG og bør videreføres/promoteres. En oppfordring til medlemskorene på ledermøte, motivere 
kormedlemmer til valg/styrearbeid og opplys om muligheter for kurs for tillitsvalgte.  
 
 
Referent: sekretær Laila R S Dalborgskogen 


